
ÇELEBİ tarafından dağıtıldı. -Seminer sonunda
yapılan anket sonucunda» seminerin çok başarılı
olduğu ve bu tür çalışmaların arazi ve iaboratuvar
uygulamaları ile birlikte. devam etmesi gerektiği
konusunda bir görüş binliği olduğu ortaya çıktı. Bu
tür çalışmalar, olanaklarımız ölçüsünde diğer illerde
de gerçekleştirilmeye çalışılacaktır. Ancak,
İaboratuvar ve arazi uygulamalarını gerçekleştirme

olanaklarımız kısıtlı olduğundan; bu konulardaki
eksikliğimizin video gösterimleri ile giderilmesi
konulanında çalışmalarımız devamı etmektedir.

Yapılan tüm çalışmalar, daha iyi, daha büyük ve
daha güçlü bir JMO önderliğinde sizlerle birlikte
Jeoloji Mühendisliğinin hak ettiği yeri alması uğraşısı
içindir, Saygı ve Sevgilerimizle

Günümüzde Jeoloji Mühendisleri diğer meslek
disiplinleri arasındaki hak ettiği yerini alma
konusundaki uğraşlarını, birtakımı olumsuzluklara
karşım sürdürüyorlar. Yaptıkları tüm çalışmalar,
verdikleri hizmetlerin amacına ve tabi oldukları yasal
mevzuatlara göre, ya işveren korum tarafından yada
bazı denetleyici kurumlar tarafından
incelenmektedirler, . Meslektaşlarımızın yaptıkları
işleri denetleyen/kontrol eden kurumlarım başında
Afet İşleri Genel Müdürlüğüf İller Bankası ve
Karayol lan Genel M üdü rlüğü gel mekted ir.
Meslektaşlarımızın hazırladıkları jeolojik ve jeoteknik
raporlar yaptıkları işlerin niteliğine göre bu
kurumlardan herhangi biri tarafından incelenmekte,
eksik görülen çalışmaların düzeltilmesi ve/veya
tamam lan ması istenmektedir. Son gü n lerde
üyelerimizden, bu incelemeler sırasında kurumlar
arasında farklı uygulamalar olduğu, bu nedenle
sıkıntıya düştükleri konusunda bazı yakınmalar
gelmektedir. Üyelerimizden gelen by sıkıntıları göz
önüme alan JMO Yönetim Kurulu, yukarıda adı
geçen kamu kuruluşları yetkilileriyle üyelerimizi
birebir karşı karşıya getirerek, bu kurumlardaki
uygulamaların, hazırlanan raporlardaki genel
eksiiklik/yanlıışlııkların neler olduğu konusunda
üyelerimizin ilk elden bilgi, sahibi olmasını
amaçlamıştır. Bu amaca yönelik olarak JMO Eğitimi
ve Kültür Merkezinde 27.01.2001 tarihinde "Afet

. İşleri Gene! Müdürlüğü ve Jeolojik-Jeoteknik Etütler"
ile 03.02.2001 tarihinde "Karayolları Genel
Müdürlüğü ve Jeolojik-Jeoteknik Etütler" konulu iki
adet tekn ik söyleşi düzen lenmiştir. Tekn ik
söyleşilerden ilkine. Afet İşleri Genel Müdürlüğü
adına Jeoloji Yûk. Müh. Bülent ÖZÇELİK katılarak,
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Genel Müdürlüğündeki incelemelerin nasıl olduğu
konusunda bilgiler vermiştir. Afet İşleri Genel
Müdürlüğünde öncelikle raporların
gözlemsel/sondajlı olması durumuna göre Genel
Müdürlükçe hazırlanmış rapor yazımı formatrna
uygun olup olmadığı, daha sonrada arazide çalışma
alanı görülerek incelemenin yapıldığı belirtilmiştir.
Raporlarda karşılaştıkları genel eksikliklerle ilgili
olarak; hazırlanan raporların araziyi yeterince
tanımlamadığı, örselenmemiş örnekler üzerinde
deney yapılmasına karşın, bu deney sonuçlarının
kul lam ı imaya rak, SPT son uçlarına göre
Ih esaplamaların yapı İd ıığı f jeoloj ik-jeotekni k
raporlarda olması gerekli verilerin ya eksik olduğu
yada ağlrklı yorumlanmadığı değerlendirmelerini
yapmıştır.

Söyleşimize Karayolları Genel Müdürlüğü adına
Jeolojik Hizmetler şube müdürü Jeoloji Yûk. Müh.
Kenan KAYA katılarak, Karayollarında yapılan
jeoloj ik-jeotekni k etütlerde getirecekleri yen i
uygulamalar konusunda bilgi vermiştir. Bu konu ile
ilgili ayrıntılı açıklamaları daha sonraki haber
bültenimizde yayım lamaya çalışacağız,

Teknik söyleşilerimiz, katılımcılarımızın
konuşmacılara yönelttikleri sorular ve yanıtlarıyia
devam etmiştir. İller Bankası Genel Müdürlüğü ve
Jeolojik-Jeoteknik Etütler11 konulu teknik söyleşimize
genel müdürlük adına katılacak olan Jeoloji Yük.,
Müh. Öztûrk AKBULUTun rahatsızlığı nedeniyle ileri
bir tarihe ertelenmiştir.

Daha sonra düzenleyeceğimiz teknik söyleşiler
içerisinde yer almasını istediğiniz konular hakkında
Odamıza yapacağınız önerilerinizi bekliyoruz.
İlgilerinize teşekkür ederiz.
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